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Nasz znak: I15W/2025/KII 

INTERPELACJA 

W sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Deszczowej i Spółdzielczej w Borówcu. 

Dynamiczny wzrost liczby mieszkańców Borówca i Kamionek, pociąga za sobą konieczność 
szeregu inwestycji infrastrukturalnych mających na celu poprawę, jakości życia. W ostatnich 
latach został wypracowany plan budowy ścieżek rowerowych na terenie Gminy Kórnik. 
Dokument ten nie zawiera katalogu zamkniętego, wręcz przeciwnie umożliwia on zwiększenie 
swojego zakresu. 
W przyszłości planowane jest połączenie ulicy Krzemiennej z ulicą Spacerową (patrz Uchwała 
Nr XLVIII/639/2018 RMiG Kórnik z dnia 2018-06-27 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu na zachód od ul. Kamiennej, obręb Kamionki, 
gmina Kórnik - etap I). Ścieżka pieszo-rowerowa od centrum Borówca łącząca go ze szkołą 
Podstawową w Kamionkach zapewniłaby bezpieczny dojazd dzieci do szkoły, odciążyłaby 
komunikacje miejską oraz zmniejszyłaby ruch w ulicy Poznańskiej. Wielu rodziców z tej części 
gminy właśnie ze względów bezpieczeństwa nie wyraża zgody na dojazd do szkoły przez dzieci 
rowerami. W związku z powyższym naturalnym działaniem MiG Kórnik w takiej sytuacji 
powinno być rozważenie budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Deszczowej i Spółdzielczej 
w Borówcu lub przynajmniej uwzględnienie takiej możliwości w przyszłości (pozostawienie 
pasa w drodze). Potrzebna jest wizja tej drogi tak by w przypadku realizacji wnioskowanych 
inwestycji na tym ternie (np. wniosek z dnia 30.09.2024 Pani Sołtys Sołectwa Borówiec Nowy 
dot. budowy oświetlenia ulicy Spółdzielczej), uwzględniały możliwość realizacji w przyszłości 
ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Deszczowej i Spółdzielczej w Borówcu bez konieczności 
przebudowy infrastruktury. 
 
Prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszej interpelacji.  
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